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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Severomoravská oblast  

č. 4/2022 
Den konání 1. 11. 2022 a per rollam 1. 9. - 25. 11. 2022 
Místo konání Sobotín 
Čas  Od 18,00 Do 21,00  

     
Přítomnost členů OV Radovan Šalek, Ing. 

předseda 
přítomen 

Klára Šalková, Ing. 
Členka OV 

přítomna 

Karolína Holá 
Členka OV 

přítomna 

Čeněk Šrubař, JUDr. 
Člen OV 

přítomen 

Jaroslav Kincl, Mgr. 
Člen OV 

přítomen 

Jan Kubrický 
Člen OV 

přítomen 

Richard Bauer 
Člen OV 

přítomen 

 Jarmila Měrková - sekretářka přítomna 
Přítomnost hostů xx  
Přítomnost dalších osob  xx  

  
 

 
Program jednání: 

1.  Zahájení + schválení programu jednání. 
2.  Kontrola hospodaření oblasti (provoz). 
3.  SCM. 
4.  Galavečer oblasti. 
5.  Oblastní volební konference 2023. 
6.  Logo oblasti. 
7.  Poděkování OV.  
8.  Podněty pro VV a Radu ČJF: změna dokumentu Vzdělávání.  

 Rozhodnutí per rollam 1. 9. – 25. 11. 2022 
9. Nominace jezdců Národní pohár. 
10. Pořadatelé OM 2023. 
11. Dočerpání finanční částky určené na  OCM. 
12. Projednání návrhu vzniku s.r.o. při ČJF (vznik dozorčí rady). 

  
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1.  Program jednání. 
Usnesení  
č. 1/11/22 

OV schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
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2. Členové oblasti byli seznámeni s čerpáním oblastního rozpočtu k 1. 10. 2022 
(provoz): 

 Přidělená dotace 727 767,- Kč 
 Příjmy ze vzdělávání 227 400,- Kč 
 Čerpání k 1.10.2022: 712 248,- Kč 
 Zbývá k dočerpání: 242 919,- Kč 
 Částka k dočerpání určená na Oblastní centra mládeže (OCM): 

149 078,- Kč. 
  

 
Oblastní výbor bere na vědomí. 

3. Sekretářka oblasti předala seznam žadatelů o zařazení do Sportovních center 
mládeže (SCM). OV doporučil všechny uvedené žadatele k zařazení do SCM. 
Seznam je přílohou tohoto zápisu. Konečné zařazení je v kompetenci ČJF, 
resp. jednotlivých trenérů SCM. O výsledku budou všichni žadatelé 
informování ČJF. 

Usnesení  
č. 3/11/22 

OV doporučuje ČJF zařadit žadatele do SCM. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
4. Pořadatelem letošního galavečera byla pověřena Stáj Kincl, z.s. (Jaroslav 

Kincl), na základě výběru členů OV. Galavečer oblasti se uskuteční dne 
17. 12. 2022, v Kulturním domě v Rýmařově. Na galavečeru oblasti budou 
vyhodnoceni a odměněni nejlepší sportovci roku 2022 a na základě doložené 
výkonnosti budou předány také výkonnostní odznaky. Seznamy s oceněnými 
sportovci a držiteli výkonnostní odznaků budou zveřejněny na facebooku. 
Případné další informace ke galavečeru podá Jaroslav Kincl, Mgr. 

 Oblastní výbor bere na vědomí. 
5. Byly projednány organizační záležitosti a program jednání volební konference, 

která se uskuteční dne 24. 1. 2023, v Klimkovicích. Pozvánku              
a veškeré podklady pro konferenci připraví sekretářka oblasti. 

 Oblastní výbor bere na vědomí 
6.  Na základě požadavků členů oblasti o vytvoření loga naší oblasti, budou 

všichni členové osloveni, aby podali své návrhy. Distribuci k vytvoření loga 
zajistí Jaroslav Kincl. 

 Oblastní výbor bere na vědomí. 
7. OV děkuje za vzorně odvedenou práci všem vedoucím ekip na MČR. Velké 

poděkování patří Elen Kopecké za zajištění dekorovacích potřeb pro OM              
a reprezentačního oblečení na MČR.  
OV blahopřeje k významnému životnímu jubileu panu Vladimírovi Hruškovi         
a paní Alici Hovjacké. 

 xx 
8. Podněty pro VV a Radu ČJF. 
 Členové OV se obrací na VV s dotazem, jakým způsobem dojde ke změně 

dokumentu Vzdělávání a jakým způsobem dochází k zapracování zaslaných 
podnětů. Chybí zpětná vazba. 

 
 

Per rollam mimo jednání OV 

9. Členové OV schválili nominaci jezdců pro start v Národním poháru (NP). 
Usnesení 
č. 9/11/22 

OV schvaluje nominaci jezdců v NP. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
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10. Na základě hlasování členů OV bylo přiděleno pořadatelství OM pro rok 2023 

následovně: 
 Reining: Paint Western Riding Kozlovice 
 Drezura: ESC Olomouc 
 Vytrvalost: Stáj Kyselý Zábřeh 
 Všestrannost: JK Loštice 
 Voltiž: TJ Slovan Frenštát p. R. 
 Skoky děti, junioři, pony, družstva: Hanácký dvůr Polkovice 
 Skoky senioři, ženy, U 25, družstva: JK Dvůr Nové Zámky 
 Spřežení: mimo oblast 

Usnesení 
č. 

10/11/22 

OV schvaluje pořadatele OM 2023. 

Hlasování Pro: 7                              Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
11. OV schválil dočerpání částky ve výši 149 078,- Kč přidělené ČJF na OCM do 

naší oblasti. Částka bude určena na podporu soustředění jezdců, kteří jsou dle 
stávající platné metodiky pro OCM, držiteli jezdecké licence (ve věku 8 - 21 let) 
a nejsou zařazení do SCM, případně SCP. Částka bude rozdělena na 
jednotlivé dny soustředění, a to ve výši 4.960,- Kč/1 den soustředění. Celkem 
bude podpořeno 30 dnů soustředění. Na základě požadavku byli schváleni 
následující pořadatelé: 

 Hřebčín HF Životice, trenér Stanislav Hošák 
 JK Opava Kateřinky, trenér Jiří Hruška 
 Stáj Kincl, zahraniční 
 TJ Slovan Frenštát p. R., cvičitel Adéla Svobodová 
 JK Sviadnov, trenér Vítězslav Hrůzek 
 Stáj Kubrický Jan – Kunín, trenér Jan Kubrický 
 Sportovní klub Mušketýr, trenér Alice Hovjacká 
 JK Trojanovice, trenér Lucie Strnadlová 
 Horses Háj, trenér Ladislav Vachutka 
 TJ SCHPK Sobotín, trenér Jan Kubrický 

Podklady pro vyúčtování připraví sekretářka oblasti.  
Odhlasováno per rollam dne 3. 10. 2022. 

Usnesení 
č. 

11/11/22 

OV schválil dočerpání finanční částky určené na OCM a pořadatele 
jednotlivých soustředění tak, jak je uvedeno v textu zápisu, bod č. 11. 

Hlasování Pro: 5                              Proti: 0                                       Zdržel se: 2 
12. OV se zabýval problematikou hospodaření ČJF a vyjádřil souhlas s návrhem 

pro založení společnosti s ručením omezeným (s.r.o.) u ČJF. Zároveň členové 
OV (v případě, že by bylo s.r.o. při ČJF založeno) podpořili nominaci předsedy 
oblasti Radovana Šalka do dozorčí rady této společnosti. 

Usnesení 
č. 

12/11/22 

OV vyjádřil souhlas s návrhem pro založení s.r.o. při ČJF a byla podpořena 
nominace předseda do dozorčí rady s.r.o. 

Hlasování Pro:   7                           Proti: 0                                       Zdržel se: 0 
  

 
        Zapsala: Jarmila Měrková 


